
Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Bučany, konaného dňa 13.09.2023 

    
 

Počet poslancov:                    9 
Počet prítomných poslancov: 9     
Ostatní prítomní: starosta obce Ing. R. Kurinec 
ďalší prítomní podľa prezenčnej listiny 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Bučanoch zvolal starosta obce  s nasledovným 
programom:                                                                                                                                                            
 
Program: 
 
1. Otvorenie 
2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správy HKO 
5. Žiadosti: 
- žiadosť o úpravu obecných priestorov – Zdravotné stredisko a Lekáreň Bučany 
- žiadosť o renováciu, opravu a skultúrnenie obecných priestorov –  
  Zdravotné stredisko a Lekáreň Bučany 
- žiadosť o prerobenie parkovacieho státia - M. Šimovičová 
- žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – M. Lackovičová, V. Jerie 
- žiadosť o prihlásenie na trvalý pobyt – G. Macková 
- podnet na prašnosť cesty – žiadosť o uzatvorenie ulice – B. Petrašovič 
- sťažnosť na kosenie – žiadosť o nápravu – B. Petrašovič 
6. Pridelenie obecného bytu 
7. Packeta Slovakia, s.r.o. – dodatok k zmluve 
8. Projekt Rekonštrukcia a modernizácia ZŠ 
9. Materiálne zabezpečenie prístavby MŠ 
10. Rôzne 
11. Diskusia 
12. Záver 
Príloha č. 1 – Pozvánka   
 
K bodu č. 1 
 
Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Bučanoch otvoril a viedol starosta obce Ing. R. 
Kurinec. Konštatoval, že zasadnutia sa zúčastňuje 9 poslancov   a vyhlásil ho za 
uznášania schopné. 
Príloha č. 2 - Prezenčná listina   
 
Starosta obce vymenoval za zapisovateľku pracovníčku OcÚ G. Vidličkovú, za 
overovateľov zápisnice určil poslancov  P. Ščasnoviča a D. Belokostolského. Do 
návrhovej komisie vymenoval za predsedu poslanca T. Kuboviča, za členov  T. Bališa 
a R. Horúcku. 
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K bodu č. 2 
 
Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva program, ktorý bol 
zverejnený a poslanci ho obdržali v pozvánke. Pripomienky k programu neboli 
vznesené, preto požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o predloženie návrhu 
uznesenia č. 55/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, zdržal sa 0, proti 0.  

 

K bodu č. 3  
 
Kontrola plnenia uznesení 
 
Starosta obce vykonal kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
obecného zastupiteľstva. Potom  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o 
predloženie návrhu uznesenia č. 56/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, 
zdržal sa 0, proti 0. 
Príloha č. 3 – Uznesenia č. 34/2023 – 47/2023; 48/2023 – 54/2023 
 
K bodu č. 4 
 
Správy hlavného kontrolóra obce Bučany o výsledku finančnej kontroly 
 
Starosta obce vyzval hlavnú kontrolórku obce, aby prítomných informovala o 
zrealizovaných kontrolách. Hlavná kontrolórka predložila poslancom  Správu 
o výsledku finančnej kontroly č. 1/2023 – Kontrola plnenia uznesení obecného 
zastupiteľstva za II. polrok 2022. Kontrolovaný subjekt: Obec Bučany; kontroly č. 
2/2023 – Náhodná kontrola pokladničnej hotovosti a cenín, kontrolovaný subjekt: 
Obecný úrad Bučany; kontroly č. 3/2023 – Kontrola vykonania inventarizácie 
obecného majetku k 31.12.2022. Kontrolovaný subjekt: Obecný úrad Bučany; kontroly 
č. 4/2023 – Kontrola vykonania inventarizácie majetku v rozpočtovej organizácii k 
31.12.2022. Kontrolovaný subjekt: Základná škola s materskou školou Bučany - 
rozpočtová organizácia; kontroly č. 5/2023 – Kontrola vykonania inventarizácie v 
rozpočtovej organizácii - Kultúrno-spoločenské centrum Bučany k 31.12.2022. 
Kontrolovaný subjekt: Kultúrno-spoločenské centrum Bučany; kontroly č. 6/2023 – 
Kontrola pokladničných dokladov, dodržiavanie základnej finančnej kontroly v zmysle 
zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a vnútornom audite. Kontrolovaný 
subjekt: Obec Bučany; Poslanci nemali k predloženým správam pripomienky.  
Starosta obce  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o predloženie návrhu 
uznesenia č. 57/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, zdržal sa 0, proti 0. 
Príloha č. 4 – Správy HKO 
 
K bodu č. 5 
 
Žiadosti: 
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Zdravotné stredisko - ambulancia všeobecného lekára - Žiadosť o zbúranie priečky v 
ambulancii, zväčšenie priestoru ambulancie 

 

Starosta obce predložil poslancom žiadosť MUDr. T. Bokora, ktorý má záujem zväčšiť 
ambulanciu všeobecného lekára v Bučanoch odstránením priečky medzi dvoma 
ambulanciami na zdravotnom stredisku. Práce vykoná na vlastné náklady. Poslanci 
s touto úpravou ambulancie súhlasia. 
Starosta obce  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o predloženie návrhu 
uznesenia č. 58/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, zdržal sa 0, proti 0. 
Príloha č. 5 – Žiadosť ... 
 
Zdravotné stredisko – ambulancia všeob. lekára a Lekáreň Bučany, Kostolná ulica  
359/15, Bučany  – Žiadosť o renováciu, opravu a skultúrnenie priestorov 
 
Zdravotné stredisko – ambulancia všeob. lekára a Lekáreň Bučany žiadajú o 
odstránenie viacerých závad v areáli zdravotného strediska - vyriešiť odtok 
z odkvapovej rúry, opraviť opadané sokle na budove, dlaždice na schodoch, opraviť 
schody,  natrieť mreže a zábradlia. Tiež žiadajú o výrub stromov - 9 kusov brezy, 
keďže ide o významný alergén. Starosta obce sa na výrub informoval. Výrub zdravých 
stromov životné prostredie nepovolí.  
Príloha č. 6 – Žiadosť ... 
 
D. Šimovičová,xxxxxxx, Bučany – Žiadosť o prerobenie parkovacieho státia 
 
Starosta obce oboznámil poslancov so žiadosťou D. Šimovičovej, ktorá žiada 
o povolenie vybudovať parkovacie miesta na  obecnom pozemku pred svojím 
rodinným domom na xxxxxxxx, pozdĺžne popri hlavnej ceste. Parkovacie miesto 
plánuje vybudovať na vlastné náklady z dôvodu nedostatočného miesta na parkovanie 
vo vjazde. Poslanci sa dohodli, na základe návrhu poslankyne K. Petrovičovej, že 
starosta obce získa stanovisko správcu cesty. Potom poslanci OZ  žiadosť opäť 
prerokujú. 
Príloha č. 7 – Žiadosť ... 
 
M. Lackovičová, xxxxxxx, Bučany – Žiadosť o odkúpenie pozemku 
 
Na zasadnutí OZ starosta obce informoval o žiadosti M. Lackovičovej, ktorá žiada 
o odkúpenie obecného pozemku parc. reg. „E“ parc. č. 41/201 zastavaná plocha 
a nádvorie vo výmere 19 m2 a časť parcely reg. „E“ parc. č. 138/26  v k.ú. Bučany, 
vedeného na LV č.1400. Pozemky dlhodobo užíva a udržiava. Ide o pozemky, ktoré 
boli do roku 1993 v ich vlastníctve. Pri geometrickom zameraní v roku 1993 prišlo 
pravdepodobne k chybe a pozemok bol zameraný v rozpore s realitou.  
Starosta obce  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o predloženie návrhu 
uznesenia č. 59/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 7 poslancov, zdržal sa 0, proti 2 (K. 
Petrovičová, R. Horúcka). 
Príloha č. 8 – Žiadosť ... 
 
V. Jerie a manželka Katarína, xxxxxxx, Bučany – Žiadosť o odpredaj obecného 
pozemku 
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Zámer o odkúpení  obecného pozemku parc. reg. „C“ parc. č. 1181/87 vo výmere 62 m2 

v k.ú. Bučany Katarínou a Vladimírom Jerie  bol po dobu 15 dní zverejnený na úradnej 
tabuli a webovej stránke obce.   
Starosta obce  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o predloženie návrhu 
uznesenia č. 60/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, zdržal sa 0, proti 0. 
Príloha č. 9 – Zámer ... 
  
Gabriela Macková,xxxxxxxxxx, Bučany - Žiadosť o prihlásenie na trvalý pobyt 
  
Starosta obce predložil poslancom žiadosť G. Mackovej, ktorá žije v obecnom 
nájomnom byte a žiada o prihlásenie pani Miroslavy Gedeljovski (Škarítkovej) a jej 
neplnoletého syna Sebastiána Michala Sršeňa, bytom xxxxxxxx, na trvalý pobyt na 
adresu xxxxxxx, Bučany. Menovaná sa bude starať o žiadateľku (lekárske potvrdenie 
o odkázanosti).  Poslanci s prihlásením týchto osôb do obecného bytu súhlasia. 
Starosta obce  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o predloženie návrhu 
uznesenia č. 60/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, zdržal sa 0, proti 0. 
Príloha č. 10 – Žiadosť... 
 
B. Petrašovič, xxxxxxxx, Bučany – Sťažnosť na prašnosť cesty  
 
B. Petrašovič spolu s ďalšími obyvateľmi ulice Horná a Tehelná žiadajú o uzatvorenie 
štrkovej cesty na  ulici Horná z dôvodu vysokej prašnosti, ktorá je spôsobená 
prejazdom veľkého počtu vozidiel neprimeranou rýchlosťou. B. Petrašovič a jeho  
sused L. Malich boli na zasadnutí OZ prítomní. Poslanec D. Belokostolský zvažuje, či 
by bolo vhodné cestu celkom uzatvoriť. Navrhuje použiť zábrany a spomaľovače. 
Starosta obce navrhuje použiť na tejto ceste drvený asfalt s penetráciou a následne 
riešiť spomaľovanie áut vhodným spôsobom, napríklad veľké kvetináče umiestnené do 
esíčka, aby autá spomalili. 
Príloha č. 11 – Sťažnosť ... 
 
B. Petrašovič, xxxxxxxx, Bučany – Sťažnosť na kosenie  
 
B. Petrašovič doručil na obecný úrad opätovnú sťažnosť na kosenie plôch susediacich 
s jeho rodinným domom. Kosenie považuje za nedostatočné a každoročne sa ho 
dožaduje. Žiada o urýchlenú nápravu. 
Starosta obce vysvetlil prítomným, že nemáme takú kapacitu koscov, plôch na kosenia 
v obci pribúda, lebo občania nie sú ochotní kosiť pred svojimi domami, argumentujú, 
že ide o obecný pozemok. Preto  kosenie v obci trvá oveľa dlhšie a nezostáva čas na 
kosenie ostatných plôch. 
Starosta obce je dohodnutý so Šimonom Radošovským, ktorý pokosí niektoré obecné 
plochy, ale nie všade sa so svojím strojom dostane. 
B. Petrašovič – je potrebné pokosiť hlavne okolo parkoviska – zdržiavajú sa tam rôzne 
podozrivé autá ... 
Poslanec D. Belokostolský navrhuje efektívne kosenie – efektívne využívať pracovné 
sily a kosačky. Podľa neho kosci medzi kosením dlho odpočívajú.  Navrhuje tiež  
 
 
 



- 5 - 
 
upratať parkovisko pri hornom cintoríne. Starosta obce navrhol pozvať  V. Huttu na 
nasledujúce zasadnutie OZ, aby vysvetlil poslancom obecného zastupiteľstva prečo 
a ako sa v obci kosí ... 
Poslankyňa A. Hromadová navrhuje zazmluvniť nejakú firmu, ktorá 2 x do roka pokosí 
svah. Poslanec R. Horúcka navrhuje urobiť terénne úpravy bagrom. 
Všetko sú to akcie finančne veľmi náročné.  
Príloha č. 12 – Sťažnosť ... 
 
K bodu č. 6 
 

Pridelenie obecného bytu 
 
V bytovom dome súp. č.688 sa  uvoľnil byt č. 8, nakoľko manželia Kadákoví dali z bytu 
výpoveď k 30.09.2023. Žiadosť o pridelenie bytu má zaregistrovanú L. Krupová, ktorá 
je prvá z poradovníku a splnila podmienky stanovené vo VZN č. 6/2015 o podmienkach 
prideľovania nájomných bytov obstaraných z verejných prostriedkov. A. Mikulíková, 
xxxxx, Bučany sa nachádza v podobnej životnej situácii, žiadosť si podala v auguste 
2023. Uvoľnený dvojizbový byt poslanci pridelili L. Krupovej, bytom xxxxxx na základe 
žiadosti vedenej v poradovníku.   
Starosta obce  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o predloženie návrhu 
uznesenia č. 62/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, zdržal sa 0, proti 0. 
Príloha č. 13 – Žiadosť L. Krupová 
Príloha č. 14 – Žiadosť A. Mikulíková 
 
K bodu č. 7 
 
Packeta Slovakia, s.r.o., Kopčianska 3338/82A, Bratislava – Dodatok k zmluve – 
rozšírenie Z-BOXu 
 
Packeta Slovakia, s.r.o. žiada o schválenie dodatku k Zmluve pre umiestnenie Z-
BOXu zo dňa 21.05.2021. Žiada o užívanie plochy Z-BOXu o výmere 2,68 m2 a nájom 
vo výške 1,- Eur bez DPH ročne. Poslanec D. Belokostolský považuje nájom za veľmi 
nízky a navrhuje ho zvýšiť. Starosta obce – ide o službu občanom, ktorí ju oceňujú. Aj 
v okolitých obciach majú rovnakú cenu za prenájom pozemku za Z-box. Podľa 
poslanca R. Horúcku poskytujú služby občanom aj T-com, aj Orange a  nájom za 
svoje zariadenie platia. Potom požiadal starosta obce  predsedu návrhovej komisie T. 
Kuboviča o predloženie návrhu uznesenia č. 63/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 8 
poslancov, zdržal sa 0, proti 1 (D. Belokostolský). 
Príloha č. 15 – Návrh dodatku ... 
 
K bodu č. 8 
 
Základná škola s materskou školou Bučany, Hlavná 155/116, Bučany – Žiadosť – 
Projekt Rekonštrukcia a modernizácia základných škôl  
 
Na zasadnutí obecného zastupiteľstva bola prítomná aj riaditeľka ZŠsMŠ a informovala 
poslancov, že škola má záujem zapojiť sa do výzvy, ktorú realizuje 
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Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR o nenávratný finančný 
príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu  základných škôl. O dotáciu musí ale 
požiadať zriaďovateľ, čiže obec. Škola chce žiadať o finančné prostriedky na výmenu 
stolov, stoličiek, skríň v triedach, v zborovni, v odborných učebniach, v školskej jedálni. 
Má v pláne urobiť čiastočnú debarierizáciu školy, maľovky tried a učební. Jednou 
z podmienok pre zapojenie do výzvy  je spoluúčasť zriaďovateľa vo výške najmenej 8% 
a tiež schválenie účasti na projekte obecným zastupiteľstvom.  
Názov výzvy: Výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na  

 rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl  
kód výzvy: PSK-MIRRI-003-2023-EFRR 
Programové obdobie: 2021 – 2027 
Starosta obce  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o predloženie návrhu 
uznesenia č. 64/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, zdržal sa 0, proti 0. 
Príloha č. 16 – Žiadosť ... 
 
K bodu č. 9 
 
Materiálne zabezpečenie prístavby MŠ 
 
Vedenie Základnej školy s materskou školou v Bučanoch žiada o navýšenie rozpočtu 
o cca 33 000,- € z dôvodu potreby vybavenia novovzniknutých tried v materskej škole. 
Ide o vybavenie tried, kúpeľne, kuchyne a jedálne. Verejné obstarávania bude 
rozdelené na dve, jedno na zariadenie kuchyne a jedno na zariadenie škôlky. Poslanci 
s navýšením rozpočtu pre ZŠ s MŠ súhlasia. 
Starosta obce  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o predloženie návrhu 
uznesenia č. 65/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, zdržal sa 0, proti 0. 
Príloha č. 17 – Žiadosť ... 
 
K bodu č. 10 
 
Rôzne 
 
P. Radošovský – Autoumyváreň – vyjadrenie právnika 
 
Starosta obce informoval poslancov, že na obecný úrad bolo doručené stanovisko 
advokáta JUDr. M. Michaličku   k otváracím hodinám v prevádzke samoobslužnej 
autoumyvárne Petra Radošovského. Uvádza sa v ňom, že samoobslužná 
autoumyváreň je zariadenie, pri ktorom neexistuje prekážka na prevádzkovanie NON-
STOP. Poslanci vzali toto oznámenie  na vedomie.  
Príloha č. 18 – Oznámenie k žiadosti o zmenu VZN č. 1/2008 o pravidlách 
povoľovania času predaja v obchode 
 
Audiovrátnik v obecných bytových domoch 688,689 
 
V obecných nájomných bytových domoch na Hlavnej ulici č. 688/7 a 689/9 sú 
v havarijnom stave audiovrátniky, preto starosta obce navrhol ich výmenu a predložil 
prítomným 3 cenové ponuky. Poslanci vybrali jednu z nich. Náklady na výmenu budú 
hradené z fondu opráv.  
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Starosta obce  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o predloženie návrhu 
uznesenia č. 66/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, zdržal sa 0, proti 0. 
Príloha č. 19 – Cenové ponuky 
 
N. Uríčková, xxxxxxx, Bučany  
 
Menovaná doručila geometrický plán  -  nové  geometrické zameranie pozemku parc. 
reg. C parc. č. 521/2 v k.ú. Bučany podľa dohody  zo  dňa 14.06.2023 (OZ). Zameranie 
bolo zrealizované za účasti starostu obce, M. Peňažku  a žiadateľky.  Poslancovi D. 
Belokostolskému sa nepáči, že starosta obce zaradil  túto žiadosť do bodu Rôzne. 
Odpredaj tohto pozemku bol riešený na viacerých zastupiteľstvách, poslanci presne 
vedia o čo ide a geometrický plán bol dodaný v deň konania obecného zastupiteľstva. 
Ostatní poslanci a starosta obce nevidia dôvod tento bod odsúvať a riešenie odďaľovať. 
S prerokovaním tohto bodu súhlasia. Je potrebné najprv zrušiť uznesenie  č. 27/2023 
zo dňa 03.05.2023. Starosta obce  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o 
predloženie návrhu uznesenia č. 67/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, 
zdržal sa 0, proti 0.  
Potom požiadal o návrh uznesenia na schválenie zámeru o odpredaji podľa nového 
geometrického zamerania. Požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o 
predloženie návrhu uznesenia č. 68/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 8 poslancov, 
zdržal sa 1 (D. Belokostolský), proti 0.  
Príloha č. 20 – geometrické zameranie 
 
Roman a Kristína Konečná, xxxxxxxxxx Cífer – Zmluva o budúcej kúpnej zmluve 
 

Manželia Koneční plánujú na ulici Chrenová II na svojom pozemku výstavbu 
rodinného domu  a vybavujú cestu po svoj pozemok. Majú pripravený projekt cesty, 
ktorý je v súlade so štúdiou Chrenová II. Od dotknutých orgánov majú k ceste 
vyjadrenia, ale musí byť vybudovaná na obecnom pozemku, nie súkromnom. Preto 
žiadajú o schválenie podpísania  zmluvy o budúcej zmluve s manželmi Konečnými 
o predaji pozemkov za účelom stavby cesty  na ulici Chrenová II.     
Starosta obce  požiadal predsedu návrhovej komisie T. Kuboviča o predloženie návrhu 
uznesenia č. 69/2023 a dal hlasovať. Za návrh bolo 9 poslancov, zdržal sa 0, proti 0. 
 

Orange Slovensko, a.s., Metodova 8, Bratislava 
 
Firma Orange má svoje zariadenie umiestnené na vodojeme a má záujem naň doplniť 
fotovoltaický panel. Starosta obce navrhuje realizáciu tohto zariadenia až po uvedení 
odmangánovača na vodárni do prevádzky. Poslanci súhlasia. 
 

K bodu č. 11 
 
Diskusia 
 
Poslankyňa E. Juhásová – lávka? Je v riešení. 
Starosta obce rieši dotácie aj cez UMR  - dopytovo orientované projekty (kanalizácia, 
zberný dvor, Tulipánová ulica). 
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Zayovský kaštieľ – nedá sa získať dotácia na jeho kúpu? 
Nie je tam vo dvore uložené niečo nebezpečné? Deti chodia do areálu, obec by mala 
podať podnet na inšpekciu ŽP. 
Poslankyňa navrhuje zaradiť tému kúpy Zayovského kaštieľa do programu OZ. 
 
Poslankyňa J. Chlapíková – do veľkokapacitného kontajnera na dolnom cintoríne 
vyvážajú občania biologický odpad zo záhrad. Odporúča umiestniť ku kontajneru 
tabuľu s upozornením.  
Vyzvať obyvateľov ulice Cintorínska na uvoľnenie parkoviska pri dolnom cintoríne 
počas novembrovým sviatkov. 
TOI TOI  navrhuje na cintorínoch umiestniť už v polovici októbra. Niektorí ľudia 
navštevujú hroby v predstihu.   
Pýta sa, či je vybavená zámena pozemkov s pánom Áčom? – Pán Áč zmenil názor, 
treba spraviť nový geometrický plán, je to u právnika. Poslanec D. Belokostolský – 
prečo Zmluva o budúcej zmluve a nie priamo zmluva?  
 
Poslanec P. Ščasnovič – sa pýtal či sú už dopracované projekty na kanalizáciu? 
Starosta obce  - nové prípojky neakceptujú. 
 
Poslanec T. Kubovič - ako starosta obce pokračuje so zámenou pozemkov na ulici 
Chrenová II?  T. Kubovič nemá chuť oslovovať ďalších ľudí, keď sa s výkupou a 
zámenou nepokračuje a vec sa neposúva ďalej. Nasledujúci deň starosta zavolá 
právnikovi, ale výkup pozemkov nie je  urgentný. 
 
Poslanec R. Horúcka – Projekty na kanalizáciu a zberný dvor pripravil  predchádzajúci 
starosta. Máme nejaké nové projekty? 
Na projekte chodníka Pod Šupom sa pracuje? – projektant už má dopyt. 
Keď nebudú pripravené projekty, nedá sa žiadať o dotáciu. 
Na križovatke ulíc Krátka a Kostolná ulica by bolo dobré nainštalovať dopravné 
zrkadlo. 
Konanie Októberfestu – poslanci neboli proti tomu, aby sa Októberfest konal, 
nesúhlasili s jeho konaním preto, že náklady naň nie sú kryté v rozpočte. 
Osvetlenie v obci, hlavne v zime, je nedostatočné. Toto už avízoval dávnejšie a nič sa 
nerieši – je zaslaná objednávka na doplnenie pouličného osvetlenie. Bolo by dobré, 
aby R. Horúcka poslal starostovi zoznam miest v obci, kde je potrebné lampy doplniť.  
 
Poslanec D. Belokostolský – bol sklamaný, že konanie Októberfestu bolo 
prerokovávané na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 06.07.2023 bez toho, aby 
bol tento bod v programe.  
Počas sviatkov pamiatky zosnulých vo  večerných hodinách nesvieti osvetlenie  na 
cintorínoch. Ide o solárne lampy, záleží na tom, ako sú nabité.  
Chodník Pod Šupom - na ktorej strane bude realizovaný? Starosta obce uviedol, že 
chodník je dohodnutý pod múrom, čo je aj projektantom zdôvodnené.  Poslanec sa 
pýta, prečo sa budú robiť chodníky, ktoré nebudú k spokojnosti občanov 
Vnútrobloky  - prečo nie je dostupné verejné obstarávanie. Starosta obce vysvetlil, ako  
verejné obstarávanie prebieha. 
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Poslankyňa K. Petrovičová – žiada finančné vyhodnotenie Októberfestu. V budúcom 
roku odporúča konanie Októberfestu riešiť skôr, v rozpočte. 
Téma bola viackrát prerokovaná aj e-mailom. Prišlo jej nefér, že bola v obecnom 
zastupiteľstve nakoniec prerokovaná. 
OFK ihrisko – ako sme na tom s dotáciou na prestavbu šatní?  
Je to malá zákazka, nikto sa neprihlásil. Budú sa rekonštruovať vonkajšie WC 
a niektoré šatne. Starosta obce bude mať stretnutie s vedením OFK. 
 
Poslankyňa A. Hromadová – ako dopadlo maľovanie autobusovej zastávky pri firme 
ALBA? R. Horúcka  - boli prázdniny a ešte neinicioval brigádu. 
Poslankyňa navrhuje zorganizovať brigádu na vyčistenie obce ešte na jeseň. 

 

Poslanec T. Kubovič – rozkopávka komunikácie a zeleného pásu na ulici Lúčky – 
občanom nebol doručený do schránok oznam o plánovaných prácach. Starosta obce – 
oznam bol vyhlásený v obecnom rozhlase. 
 
Poslanec T. Bališ vyzval poslancov, aby si pripravili podklady pre tvorbu rozpočtu obce 
na rok 2024. 
 
Občania: 
M. Cepko, xxxxxxxxx, Bučany – kedy bude zrealizované osadenie značiek na 
obmedzenie rýchlosti; ako sa rieši osadenie ďalších dopravných značiek – zákaz 
prejazdu nákladných vozidiel, zákaz podomového predaja... v niektorých obciach 
takýto zákaz majú. Starosta obce zistí, za akých podmienok sa dá toto riešiť. 
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prijalo uznesenia č. 55/2023 – 69/2023. 
Príloha č. 21  - Uznesenia  zo zasadnutia OZ 
 
Overovatelia:    P. Ščasnovič 
      D. Belokostolský      
 
 
        Tomáš Bališ                                                      Ing. Rastislav Kurinec 
     zástupca starostu                                                         starosta obce 
 
 
Zapisovateľka: G. Vidličková 


